
اخبارخبر كوتاه
با موضوع گذر از پیک 1401  :

نشست وزیر نیرو با مدیران صنعت برق کشور برگزار شد

 حضور رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور 
به نمایندگی از سوی رئیس جمهور در شهرستان ساوجبلاغ 

با مدیران صنعت  نشست تخصصی وزیر نیرو 
برق کشور با موضوع گذر از پیک 1401 و برنامه های 
محرابیان  شد.علی اکبر  برگزار  مجازی  بصورت  آن 
وزیر نیرو در این نشست با تشریح برنامه های این 
مصرف  مدیریت  برنامه های  اعمال  برای  وزارتخانه 
برق در بخش های مختلف، گذر از محدودیت های 
این  اجرای  موفق  نمونه  را  زمستان  برق  تأمین 
فولاد  برق صنایع  تأمین  با  گفت:  دانست  برنامه ها 
بالاترین  رکورد  ماه 1400  بهمن  و  در دی  کشور 
رشد تولید دنیا در صنعت فولاد را کسب کرد.وی 
با بیان اینکه امروز تلاش می کنیم برنامه های روی 
افزود:  اجرایی کنیم،  مو  به  مو  را  برق  میز صنعت 
تولید  مگاوات  هزار   35 افزایش  برنامه ها،  از  یکی 
و  پست  انتقال  توزیع،  شبکه های  توسعه  و  برق 
به گونه ای  است،  برق  تأسیسات  و  تجهیزات  دیگر 
که بتوانیم برق را به خوبی تأمین و توزیع کرده و 
کرد:  تصریح  نیرو  قرار دهیم.وزیر  مردم  اختیار  در 
هم زمان  توجه  برق  در صنعت  ما  برنامه  مهم ترین 
رعایت  و  مدیریت  به  توجه  و  توسعه  طرح های  به 
الگوی مصرف است.محرابیان اظهار کرد: بیشترین 
محدودیت باید در بخش اداری اعمال شود و ابتدا 
از ساختمان وزارت نیرو، توانیر و سایر شرکت های 
کرد:  تأکید  کرد.وی  خواهیم  مجموعه خود شروع 
ما نمی توانیم انتظاری را از مردم داشته باشیم که 
خود به آن عمل نمی کنیم، اگر محدودیتی را اعمال 
می کنیم باید اول برای دولت و بعد برای مردم باشد 

نکنند  اجرایی  را  محدودیت ها  که  دستگاه هایی  و 
در  نیرو  باشند.وزیر  عمومی  افکار  پاسخگوی  باید 
ما  برخود  خانگی  بخش  در  داشت:  اظهار  ادامه 
اقناعی است و موضوع رعایت الگوی مصرف باید در 
تمامی سطوح جامعه مورد توجه و مبنا قرار گیرد.
فرهنگ سازی  با  بتوانیم  باید  کرد:  بیان  محرابیان 
یک  تنبیهی  و  تشویقی  سیاست های  اعمال  و 
احصاء  خانگی  بخش  در  را  قابل توجه  صرفه جویی 
کنیم.همایون حائری معاون برق و انرژی وزیر نیرو 
برنامه ریزی برای  اینکه  بیان  با  این نشست  نیز در 

تابستان 1401 از سال گذشته آغاز شده، از تدوین 
100 برنامه با دستور وزیر نیرو برای آمادگی و عبور 
بیان  با  داد.وی  خبر  سال جاری  تابستان  از  موفق 
اینکه 6 هزار مگاوات تابستان امسال به مدار خواهد 
آمد، گفت: فرمانده شبکه، دیسپاچینگ ملی است. 
دستور دیسپاچینگ ملی از لحاظ بهره برداری بالاتر 
وزیر  انرژی  و  برق  است.معاون  دستورات  سایر  از 
و  استان ها  با  به هماهنگی  اشاره  با  نیرو همچنین 
مسئولان استانی، از برنامه ریزی برای اطلاع رسانی 
مبادله  و  مشترکان  آگاه سازی  و  آموزش  مستمر، 

تفاهم نامه های مدیریت مصرف با صنایع کشاورزی، 
مگاوات   400 میزان  به  تجاری  بخش  و  ادارات 
نیز  توانیر  مدیرعامل شرکت  کردی  داد.آرش  خبر 
در این نشست گفت: بر اساس برآوردهای صورت 
تابستان امسال به 70  نیاز مصرف برق در  گرفته، 
هزار مگاوات خواهد رسید که این میزان نسبت به 
پیک سال گذشته 4.46 درصد رشد نشان می دهد.

وی همچنین به تراز منفی 15 هزار مگاواتی میان 
تولید و مصرف برق در تابستان سال گذشته اشاره 
و خاطرنشان کرد: اگرچه تراز منفی تولید و مصرف 
و  هزار   10 به  گرفته  صورت  تلاش های  با  امسال 
تا  همچنان  اما  است،  یافته  کاهش  مگاوات   500
افزود:  داریم.وی  فاصله  مطلوب  نقطه  به  رسیدن 
امسال نقش مدیریت مصرف بازهم پررنگ خواهد 
بود به طوری که رقمی در حدود 10 هزار و 700 
که  شده  استخراج  مصرف  مدیریت  برای  مگاوات 
انجام  موجود  پتانسیل های  مطالعه  با  میزان  این 
شرکت  مدیرعامل  طرزطلب  است.محسن  شده 
اینکه امسال پنج هزار  بر  با تاکید  برق حرارتی نیز 
راه اندازی  جدید  نیروگاهی  واحد  مگاوات   500 و 
در  ظرفیت  افزایش  میزان  این  گفت:  شد،  خواهد 
چند دهه اخیر بی سابقه بوده و رکورد جدیدی در 
این گزارش،  این حوزه محسوب می شود.بر اساس 
مدیران صنعت برق استان با حضور در شرکت برق 
منطقه ای خوزستان در این نشست مجازی شرکت 

کردند.

هشتگرد  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و  شهردار  پیشنهاد  با 
 1000 بیمارستان  احداث  طرح   ، جمهور  رئیس  نماینده  موافقت  و 
هشتگرد  شهرداری  مشارکت  با  شهر  این  در  دلها  سردار  تختخوابی 
سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون  سلاجقه  .دکتر  خورد  کلید 
حفاظت محیط زیست کشور و هیئت همراه با حضور در شهرستان 
ساوجبلاغ پس از ادای احترام به مقام شامخ شهدای شهر هشتگرد 
در شهرک ینگی امام به دیدار خانواده معظم شهدا رفتند . مهندس 
اسلامی  شورای  رئیس  افشاری  مهندس   ، هشتگرد  شهردار  یعقوبی 
شهر ، فرماندار ، امام جمعه و مسئولین شهرستان ساوجبلاغ در معیت 
نماینده رئیس جمهور پس از دیدار با خانواده معظم شهدا از شرکت 
بازدید  خانه شهر جدید  تصفیه  از  آن  از  پس  و  کاوش  بنیان  دانش 
نمودند .معاون رئیس جمهور در مسیر بازگشت به شهر هشتگرد از 
محل پیشنهادی شهرداری این شهر برای احداث بیمارستان 1000 
تختخوابی بازدید و پس از حضور در شرکت زرنام در جلسه شورای 
اداری در فرمانداری ساوجبلاغ حضور یافته و مسئولین شهرستان نیز 
در جلسه شورای اداری به بیان مشکلات و معضلات و درخواست های 
خود از دولت مردمی پرداختند .مهندس یعقوبی شهردار هشتگرد به 
استان  ارتباطی  در شاهراه  قرارگیری  و  ویژه شهر هشتگرد  موقعیت 

البرز و مرکزیت غرب استان البرز اشاره کرد . 
وی افزود : شهر هشتگرد مرکز شهرستان ساوجبلاغ با جمعیتی 
بالغ بر 70 هزار نفر با توجه به وجود مراکز درمانی ، خدماتی و تجاری 
به عنوان یکی از شهرهای مهم در غرب استان البرز مطرح می باشد و 
مرکزیت این شهر از لحاظ جغرافیایی و وجود زیرساخت های خدماتی 
سبب گردیده تا بسیاری از شهروندان شهرهای مجاور و شهرستان های 
دیگر برای تامین نیازهای خود به این شهر مراجعه نمایند. وی گفت 
: خوشبختانه با حضور دکتر عبداللهی به عنوان نماینده عالی دولت 
در استان البرز بخشی از مشکلات و موانع برطرف شده و برنامه های 

دولت مردمی به ویژه در حوزه مسئولیت های شهرداری ها به خوبی 
 : کرد  بیان  هشتگرد  .شهردار  است  پیشرفت  و  پیگیری  حال  در 
ایجاد زیرساخت های اساسی و رفع برخی از مسائل بزرگ به عنوان 
که  باشد  می  دولت  محترم  هیئت  از  هشتگرد  شهرداری  درخواست 
امیدواریم حضور دکتر رئیسی رئیس جمهور محترم و هیئت همراه 
، خیر و برکت برای استان ارمغان آورده و مردمی که امید زیادی به 
پیشرفت و آبادانی و رفع مشکلات معیشتی از دولت سیزدهم دارند 
طعم خوش خدمت را بچشند .یعقوبی مهمترین درخواست مدیریت 
احداث  را  دولت  هیئت  از  ساوجبلاغ  شهرستان  و  هشتگرد  شهری 
در  سلیمانی  شهید  دلها  سردار  تختخوابی   1000 مجهز  بیمارستان 
مرکز این شهرستان خواند و گفت : شهرداری هشتگرد آمادگی دارد 
تا در زمینه احداث  این بیمارستان مشارکت نموده و زمین مورد نیاز 
را در اختیار دستگاه های متولی قرار دهد .وی تصریح کرد : بدون شک 
احداث بیمارستان که یکی از درخواست های اساسی غرب استان البرز 
، مردم شهرستان ساوجبلاغ و همچنین شهرستان ها و استان همجوار 
می باشد می تواند در زمینه های خدمات درمانی مثمر واقع شده و 
این  تا  از لحاظ جغرافیایی موجب می گردد  مرکزیت شهر هشتگرد 
بیمارستان بتواند به بخش عمده ای از البرز نشینان و حتی استانهای 

دیگر خدمات بهینه ارائه نماید. 
وی بیان کرد : مدیریت شهری هشتگرد پس از رایزنی با مسئولین 
شهرستان و استان این پیشنهاد را به صورت مکتوب از نماینده محترم 
می رود  انتظار  و  می نماید  درخواست  استانی  سفر  در  رئیس جمهور 
خواسته  این  رئیسی  دکتر  مردمی  دولت  رسانی  خدمات  رویکرد  با 
با نگاه ویژه دولت محترم بررسی و مورد تایید قرار  بحق شهروندان 
گیرد . وی در بخش دیگری از سخنان خود به پروژه ساماندهی بالغ 
بر ۲00 هکتار بافت فرسوده شهری به عنوان یکی دیگر از خواسته 
های مدیریت شهری هشتگرد اشاره کرد و تخصیص اعتبار لازم برای 

مطالعه و پیشبرد این پروژه را خواستار شد .
مهندس افشاری رئیس شورای اسلامی شهر هشتگرد نیز با اشاره 
به رویکرد مدیریت شهری در رفع مشکلات و انجام اقدامات بزرگ و 
اساسی در پیشرفت و آبادانی این خطه از ایران اسلامی ، به مشکل 
با   : گفت  .افشاری  کرد  اشاره  ای  قولنامه  اراضی  برای  مجوز  صدور 
اخیر صدور مجوز  اداری طی چند سال  رای دیوان عدالت  به  توجه 
برای اراضی قولنامه ای از سوی شهرداری ها با مشکل مواجه شده و 
با توجه به اینکه بخش عمده ای از اراضی شهر هشتگرد و شهرهای 
دیگر به صورت قولنامه ای می باشند این موضوع موجب گردیده تا 
علاوه بر کاهش درآمد شهرداری ها ، تلاش برای احداث ساختمانهای 
غیر اصولی و ساخت و ساز غیرمجاز افزایش یابد و رفع این مشکل 
در سطح کلان و ملی می تواند علاوه بر ساماندهی ساخت و سازها در 
شهرها موجب درآمدزایی برای شهرداری ها و در نتیجه ارائه خدمات 
بهتر به شهروندان باشد و در راستای اهداف دولت محترم در زمینه 

نهضت ساخت مسکن باشد .

فرمانده انتظامی گلستان :
کشف 1۳1 میلیارد تومان کالای قاچاق 

در گلستان
از  بیش  گفت:  گلستان  انتظامی  فرمانده 
131 میلیارد تومان کالای قاچاق در سال 1400 
با مدت  مقایسه  در  که  گلستان کشف شده  در 
مشابه سال 13۹۹ حدود 7۹ درصد رشد داشته 
است.سردار محمدسعید فاضل دادگر در گفتگو 
در  انقلاب  معظم  رهبر  اظهارکرد:  خبرنگاران  با 
با  مقابله  بر  فراوانی  تاکید  همواره  اخیر  سالیان 
پدیده شوم قاچاق کالا داشته که نشان از اهمیت 

این حوزه در اقتصاد داخلی کشور دارد.
فرمانده انتظامی گلستان، یکی از پیامدهای 
و  داخل  تولید  تضعیف  را  کالا  قاچاق  مخرب 
گفت:  و  دانست  کشور  در  بیکاری  نرخ  افزایش 
بیکاری، یکی از عوامل بسیار موثر در بروز جرایم 

و آسیب های اجتماعی است.
عملکرد  به  اشاره  با  ادامه  در  دادگر  فاضل 
پلیس استان در حوزه مقابله با قاچاق کالا اشاره 
کرد و گفت: در سال 1400 با تلاش شبانه روزی 
کارکنان پلیس امنیت اقتصادی استان، بیش از 
131 میلیارد تومان کالای قاچاق کشف که در 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل 7۹ درصد رشد 

داشته است.
وی با اشاره به دستگیری یک هزار قاچاقچی 
در سال گذشته، تاکید کرد: امروز برخورد جدی 
اقتصادی مطالبه  با سودجویان و مخلان امنیت 
ای عمومی بوده لذا همه دستگاه های متولی در 

این حوزه باید با تمام توان پای کار باشند.

مدیر روابط عمومی شرکت برق منطقه ای گیلان:
کاهش هزینه های برق مصرفی با 

راهکارهای ساده
شرکت  عمومی  روابط  مدیر  احمدی  رضا 
برق منطقه ای گیلان گفت:مصرف هوشمندانه و 
اشاعه فرهنگ استفاده بهینه از انرژی برق باعث 
تابستان  پیک  از  آمیز  موفقیت  وعبور  پایداری 

جاری خواهدشد. 
رضا احمدی در دیدار با تعدادی از اصحاب 
رسانه با اشاره به پیک تابستان جاری گفت: برق 
به  و  تولید می شود  به سختی  و  زیاد  با هزینه 
آن  مصرف  در  باید  بنابراین  رسد  می  ما  دست 
هوشمندانه رفتارکنیم. با توجه به تابستان سخت 
هوشمندانه  مصرف  و  تدابیر  با  باید  رو،  پیش 
برق  انرژی  از  بهینه  استفاده  فرهنگ  اشاعه  در 
تابستان  پیک  از  موفقیت  با  بتوان  تا  کوشید 
جاری عبور کرد. احمدی با اشاره به نقش مهم 
رسانه ها در فرهنگ سازی گفت: رسانه ها دارای 
قدرتی نرم و تاثیرگذار هستند که می توانند افکار 
و نگاه مخاطبان را نسبت به جامعه خود تغییر 

و تعدیل دهند.
وی افزود: به منظور اشاعه فرهنگ استفاده 
های  نشست  و  ها  برنامه  برق،  انرژی  از  بهینه 
مهدهای  ها،  انجمن  رسانه،  اصحاب  با  متواتر 
های  دستگاه  سنگین،  مشترکان  کودک، 
اجرایی و … داریم و امیدواریم بتوانیم با انجام 
را  خود  برق  مصرف  مدیریت  ساده،  راهکارهای 
متعادل کنیم و از مزایای آن بهره مند شویم.وی 
اضافه کرد : با بکار بردن نکات ساده راهکارهای 
کردن  کم  توانیم ضمن  می  برق،  بهینه  مصرف 
سهم  رفاه،  کاهش  بدون  برق،  مصرف  هزینه 
بسزایی در کاهش آلاینده های زیست محیطی 
برق  شرکت  عمومی  روابط  مدیر  باشیم.  داشته 
بسیار  راهکارهای  با  گفت:  گیلان  ای  منطقه 
از  استفاده  طبیعی،  نور  از  استفاده  نظیر؛  ساده 
از  همزمان  نکردن  استفاده   ،LED های  لامپ 
برقی  وسایل  از  استفاده  پرمصرف،  برقی  وسایل 
پرمصرف در روزهای تعطیل و ساعات غیر پیک و 
سرویس به موقع وسایل برقی می توان از انرژی 

برق استفاده بهینه ای داشت.

شبکه توزیع برق ماکو در سال 1400 
بیش از ۳5 کیلومتر توسعه یافته است

با اهتمام کارکنان مدیریت توزیع برق ماکو 
و  ضعیف  فشار  شبکه  توسعه   1400 سال  در 
تبدیل شبکه مسی به کابل خودنگهدار شهری و 
روستایی به میزان 35 کیلومتر و 7۲7 متر محقق 
شده است.مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق 
بر  این خبر گفت:  اعلام  آذربایجان غربی ضمن 
شرکت  در  گرفته  انجام  برنامه ریزی های  اساس 
توزیع نیروی برق آذربایجان غربی توسعه متوازن 
شاهد  و  گرفته  قرار  اقدامات  و  طرح ها  سرلوحه 
شهرستان های  در  پروژه ها  متناسب  بهره برداری 

مختلف آذربایجان غربی بودیم.
اکبر حسن بکلو افزود: مدیریت توزیع برق 
نگهداری شبکه  و  توسعه  متولی  عنوان  به  ماکو 
مرزی  از شهرستان های  یکی  برق  نیروی  توزیع 
سال  در  است  توانسته  غربی  آذربایجان  شمال 
1400 توسعه شبکه فشار ضعیف و تبدیل شبکه 
مسی به کابل خودنگهدار شهری و روستایی به 
میزان 35 کیلومتر و 7۲7 متر را محقق سازد. 
در حوزه برنامه ریزی و مهندسی مدیریت توزیع 
و  فشار ضعیف  بتونی  تیر  اصله  ماکو 451  برق 
دستگاه   46 و  ترانس  دستگاه   6 متوسط،  فشار 
متقاضیان  برق  تأمین  جهت  هوایی  پست 
صنعتی و مشترکین شهری و روستایی در سال 
1400 نصب شده است.حسن بکلو تصریح کرد: 
دارد  را  افتخار  این  ماکو  برق  توزیع  مدیریت 
 ۹50 و  هزار   ۲ تعداد  به   1400 سال  در  که 
به سال گذشته  بیشتری نسبت  مشترک جدید 
بهبود  راستای  در  همچنین  کند،  ارائه  خدمات 
ارائه خدمات به همه مشترکین، ۲ هزار و ۹76 
هزار   3 معابر،  روشنایی  چراغ های  اصلاح  مورد 
فشار  کیلوولت   ۲0 شبکه  تعمیر  مورد   337 و 
و  تعمیر  دستگاه   ۲۹8 و  هزار  یک  و  متوسط 
سطح  در  زمینی  و  هوایی  پست های  سرویس 
تاکید  است.وی  شده  انجام  توزیع  مدیریت  این 
کرد:  واحد بهره برداری مدیریت توزیع برق ماکو 
توانسته است سرویس شبکه های 400 ولت به 
میزان 5۲4 مورد، نصب چراغ های LED جهت 
تعدیل بار روشنایی معابر به میزان 580 دستگاه 
از شهر  روشنایی جدید بخشی  احداث شبکه  و 
کشی  کابل  و  فلزی  پایه   3۲ میزان  به  بازرگان 
مرتبط با آن را در سال گذشته به اتمام برساند.

معاون انتظامی گلستان:
عامل حیوان آزاری در گنبدکاووس 

دستگیر شد
فرماندهی  اجتماعی  و  فرهنگی  معاون 
انتظامی گلستان از شناسایی و دستگیری عامل 
حیوان آزاری در یکی از روستاهای گنبدکاووس 
با  گفتگو  در  رضی  رضا  داد.سرهنگ  خبر 
از  کلیپی  پخش  پی  در  اظهارکرد:  خبرنگاران 
مجازی  فضای  در  قلاده سگ  یک  اذیت  و  آزار 
برخی شهروندان،  احساسات  و جریحه دار شدن 
کار  در دستور  ویژه  به صورت  موضوع  بلافاصله 
و  فرهنگی  گرفت.معاون  قرار  گلستان  پلیس 
افزود:  گلستان  انتظامی  فرماندهی  اجتماعی 
تخصصی  و  فنی  اقدامات  با  پلیس  کارشناسان 
روستاهای  از  یکی  در  را  پرونده  این  متهم 
شهرستان شناسایی و پس از هماهنگی قضائی، 
انتشار هرگونه  کردند.وی گفت:  را دستگیر  وی 
کلیپ که نشان دهنده کودک آزاری، دگرآزاری 
یا حیوان آزاری باشد، به عنوان یک فعل مجرمانه 
و  پلیس  و  شده  تلقی  انسانی  غیر  عمل  یک  و 
دستگاه قضایی در صورت مشاهده موارد مشابه 
باعث جریحه دار شدن  آنکه  یا عاملان  با عامل 
احساسات عمومی هموطنان می شود، با جدیت 
در  کرد.رضی  خواهند  برخورد  قانون  برابر  و 
و  متهم  برای  پرونده  تشکیل  به  اشاره  با  پایان 
خواست،  مردم  از  قضائی  مرجع  به  وی  معرفی 
فضای  در  مجرمانه  موارد  با  مواجهه  صورت  در 
یا  فتا  پلیس  سایت  طریق  از  را  مراتب  مجازی 
تماس تلفنی به مرکز فوریت های سایبری پلیس 

فتا گزارش کنند.

شرکت گاز استان گیلان در پرداخت 
هزینه های لوله کشی داخلی 
مددجویان مشارکت می کند

طی جلسه ای با حضور عیسی جمال نیکویی 
سرپرست شرکت گاز استان گیلان، سید مهدی 
و  استان  بهزیستی  مدیرکل  دانا  بین  خدمت 
عباس اهرابی مدیرکل کمیته امداد امام خمینی 
)ره( استان گیلان، تفاهم نامه همکاری در زمینه 
اجرای لوله کشی داخلی گاز منازل مددجویان به 
امضا رسید. به نقل از روابط عمومی گاز گیلان، 
عیسی جمال نیکویی سرپرست شرکت گاز استان 
گیلان در این خصوص اظهار داشت: این تفاهم 
استانی  سفر  مصوبات  اجرای  راستای  در  نامه 
ریاست محترم جمهوری و با مجوز شرکت ملی 
گاز ایران به امضا رسیده است. وی با بیان این 
مطلب اظهار داشت: با اجرای این تفاهم نامه در 
به  رایگان  اشتراک  اعطا  بر  علاوه  انقلابی  دولت 
عملیات  اجرای  جهت  هزینه  کمک  مددجویان، 
لوله کشی گاز داخلی منازل 1600 خانوار تحت 
پوشش  سازمان بهزیستی و کمیته امداد به مبلغ 
60 میلیون ریال به این عزیزان پرداخت خواهد 
این  اجرای  اهمیت  به  اشاره  با  نیکویی  گردید. 
طرح در زمینه کاهش فقر و افزایش رضایتمندی 
مردم استان گفت: برای اجرای هرچه بهتر این 
پروژه، مکاتبات و جلسات مستمر مابین شرکت 
کل  اداره  و  امداد  کمیته  با  گیلان  استان  گاز 
مدد  اطلاعات  دریافت  برای  استان  بهزیستی 
جویان و نحوه انجام پروژه انجام خواهد شد. لازم 
گیلان  شهرهای  همه  اکنون  هم  است  ذکر  به 
درصد   ۹8 از  )بیش  گیلان  روستای   ۲0۹4 و 
بهره  طبیعی  گاز  نعمت  از  گیلانی(  خانوارهای 
مند می باشند و شرکت گاز استان گیلان سالانه 
حدود 7 میلیارد مترمکعب گاز را به مشترکین 

در حوزه های مختلف مصرف می رساند.

نایب رئیس مجلس تاکید کرد؛
اعمال آخرین مدرک در رتبه بندی 

معلمان
گفت:  اسلامی  مجلس شورای  رئیس  نایب 
دغدغه اصلی فرهنگیان اجرای لایحه رتبه بندی 
است که بر اساس مصوبه مجلس این لایحه باید 

عملیاتی شود و آخرین مدرک مبنا خواهد بود.
و  آموزش  وزارت  کرد:  اظهار  نیکزاد  علی 
آخرین  اعمال  کنار  در  تا  شده  موظف  پرورش 
مدرک تحصیلی در رتبه بندی معلمان، به صورت 
دقیق و سریع این احکام مربوط به رتبه بندی را 

اعمال کرده و برای معلمان ارائه کند.
کنار  در  هفته جاری  در  اینکه  بیان  با  وی 
آن،  دقیق  اجرای  و  معلمان  رتبه بندی  پیگیری 
نیز  را  استان  مشکلات  عمده  تا  کردیم  سعی 
پیگیری کنیم، تصریح کرد: از طریق نمایندگان 
مجلس سعی بر این است تا تأمین قیر رایگان و 
سهمیه ای به صورت حواله انجام شده و طرح ها 
و پروژه های عمرانی در فصل کاری به سرانجام 

برسد.
گفت:  اسلامی  مجلس شورای  رئیس  نایب 
سهمیه  شد  قرار  مجلس  نمایندگان  تاکید  با 
طرح ها  به  نیز  گذشته  سال  رایگان  قیر  مانده 
و  راه  که  یابد  اختصاص  عمرانی  پروژه های  و 
شهرسازی، بنیاد مسکن و شهرداری ها می توانند 

از قیر رایگان استفاده کنند.
نیکزاد با بیان اینکه پروژه راه آهن اردبیل 
– میانه باید هر چه سریع تر تکمیل شده تا این 
کشورهای  به  و  پارس آباد  منطقه  به  ریلی  خط 
آسیای میانه متصل شود، افزود: ما امیدواریم از 
طریق خط ریلی به روسیه متصل شده و زمینه 

تقویت صادرات و واردات را نیز فراهم کنیم.
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
راه  وزارت  امیدواریم  امسال  کرد:  خاطرنشان 
و  تکمیل  بر  مبنی  خود  وعده  به  شهرسازی  و 
کند  عمل  میانه   – اردبیل  آهن  راه  راه اندازی 
مشارکت  و  همکاری  با  سرعت  به  طرفی  از  و 
سمت  به  اردبیل  آهن  راه  متولی  دستگاه های 

پارس آباد نیز آغاز شود.
در  بیس  هواپیمای  راه اندازی  به  نیکزاد 
اردبیل با استقرار شبانه در فرودگاه اردبیل اشاره 
کرد و ادامه داد: اگر چنین هواپیمایی در اردبیل 
و  صبح  اول  می توانیم  راحتی  به  باشیم،  داشته 
و  تهران  به  اردبیل  از  را  پروازهایی  وقت  آخر 
سرمایه گذاران،  مدیران،  تا  دهیم  انجام  بالعکس 
بتوانند  راحتی  به  متخصصان  و  دانشگاه  اساتید 
کارهای روزانه خود را از طریق پروازهای هوایی 

انجام دهند.

چرا پل راه آهن هشتگرد هنوز نیمه كاره است؟؟
از  بعداز گذشت 6سال  آهن هشتگرد  راه  پل 
قرارداد ساخت آن هنوز در بلاتکلیفی به سر میبرد.
به شهر  پایین دست  اصلی روستاهای  راه  پلی که 
هشتگرد میباشد و از طرفی در روزهای آخرهفته 
باتوجه به قرار داشتن قبرستان در آن منطقه محلی 
بین   13۹5 آید.درسال  می  حساب  به  ترددی  پر 
شرکت راه آهن و شرکت سداد قرادادی امضاء شد 
که در این قرارداد شرکت سداد به عنوان پیمانکار 
باید تمام پل های که محل عبور عابرین و وسایل 
بودند  آبیک  به  کرج  آهن  راه  ریل  روی  بر  نقلیه 
راه  این میان پل  نوسازی کند.در  یا  و  بازسازی  را 
آهن هشتگرد که معروف است به پل امامزاده جعفر 
جزء این قرارداد به حساب می آمد.شرکت سداد در 
شروع با مشکلات زیادی روبه رو شد که از جمله 
معارضین،ساکنان آن منطقه بودند که خیلی تمایل 
نداشتند پل قبلی خراب شود و چون خانه های آنها 
این خانه ها  باید  بودند  در طرح نوسازی پل مانع 
از آنها خریداری میشد که از قضا آنها خیلی مایل 
به فروش نبودند.بعداز کلی صحبت قرار براین شد 
که شرکت سداد فکری دیگر کند و همین امر باعث 
شد مدتی ساخت پل به عقب بیفتد.شرکت سداد 

آهن  راه  پل  ساخت  13۹۹پروژه  در۲۹اسفندماه 
به  تحویل  آماده  و  می رساند  اتمام  به  را  هشتگرد 
کارفرما می کند اما اینبار مشکل جدی تری سد راه 
با خرید زمین  قرار میگیرد، مشکلی که فقط  آنها 
های اطراف راه آهن میشود آن را حل کرد،پل راه 
آهن به خاطر ارتفاعی که دارد باید جاده ای که قرار 
است از روی آن بگذرد با شیب استانداری طراحی 

شود که برای احداث این جاده باید حتما تا شعاع 
زیادی از زمین های اطراف پل برای احداث جاده 
از  با چند تن  خریداری شوند.در صحبت های که 
نیروهای مستقر در شرکت سداد داشتیم همه آنها 
به این نکته اشاره میکردند که ما به عنوان پیمانکار 
و شهرداری  فرمانداری  فقط  تحویل هستیم  آماده 
باید با جلب رضایت مالک های  زمین در آن منطقه 

زمینه برای تکمیل و بهره برداری از این پروژه را 
برنامه  دید  و  ماند  منتظر  باید  حالا  کنند.  مهیا 
شهر  ساوجبلاغ،شهرداری  شهرستان  فرمانداری 
هشتگرد برای این پروژه ملی چیست،پروژه ای که 
ساکنان آن منطقه انتظار داشتند نماینده شهرستان 
توجه خاصی به آن میکرد اما بعداز گذشت دو سال 
از عمر مجلس یازدهم هنوز علی حدادی نماینده 
چهارباغ  و  ساوجبلاغ،طالقان،نظرآباد  شهرستان 
نتوانسته قدم موثری برای بهر برداری از این پروژه 
بردارد.پل راه آهن به خاطر موقعیت مکانی که دارد 
هر لحظه آبستن حوادث خطرناکی میباشد،حوادثی 
که در بعضی مواقع با خطرات جانی همراه است،و 
پل  این  از  برداری  بهره  و  اندازی  راه  با  شک  بی 
شهر  دست  پایین  روستاهای  مشکلات  از  خیلی 
دسترسی  طرفی  از  و  هستند  حل  قابل  هشتگرد 
منتظر  باید  میشود.حالا  آسانتر  مرکز شهر  به  آنها 
جواب فرماندار شهرستان ساوجبلاغ و شهردار شهر 
هشتگرد و نماینده مجلس بود و دید که بالاخره آیا 
امسال قرار است این پروژه به بهره برداری برسد یا 
بازهم باید به انتظار وعده های نشست که انکار قرار 

نیست عملی شوند

۱۳۱ میلیارد تومان کالای قاچاق در گلستان کشف شد

افزایش ۳۶ درصدی پرونده های زمین خواری گلستان

رئیس پلیس امنیت اقتصادی گلستان از اجرای 18 طرح مقابله 
با قاچاق کالا و ارز در استان طی سال گذشته خبرداد و گفت: ارزش 
ریالی کالاهای مکشوفه بالغ بر هزار و 310 میلیارد ریال بوده است.
سرهنگ عباسعلی پهلوانی نسب در گفتگو با خبرنگاران اظهار کرد: 
در سال گذشته 434 هزار و 1۹8 کیلوگرم چوب قاچاق کشف شد 
که نسبت به مدت مشابه سال قبل از آن 54 درصد افزایش داشته 
باند قاچاق  انهدام دو  از  اقتصادی گلستان  امنیت  است.رئیس پلیس 
چوب در سال گذشته هم خبرداد و افزود: باند موریانه های جنگل در 
کردکوی منهدم و 17 نفر از افراد متخلف شامل مالخر، حمل کننده، 
کارکنان و منابع طبیعی و قرقبانان دستگیر شدند.طبق گفته وی باند 
دیگری هم در بندرگز منهدم و چهار نفر هم در این راستا بازداشت 

شدند.پهلوانی نسب در خصوص احتکار هم بیان کرد: سال گذشته، 
با احتکار در سراسر استان اجرا و 88 پرونده در  هشت طرح مقابله 
از آن ۹  این راستا تشکیل شد که نسبت به مدت مشابه سال قبل 
تعداد دستگیری ها هم  اینکه  بیان  با  افزایش داشته است.وی  درصد 
14 درصد افزایش داشته است، گفت: ارزش ریالی کالاهای مکشوفه 
78۹ میلیارد ریال بوده که در مدت مشابه سال قبل از نظر ریالی 113 
درصد رشد را نشان می دهد.رئیس پلیس امنیت اقتصادی گلستان 
اضافه کرد: عمده کالاهای کشف شده شامل برنج، گندم، آرد و روغن 
خوراکی، قند و شکر و نهاده های دامی بوده است.پهلوانی نسب افزود: 
تن   50 شامل  گرگان  در  غیرمجاز  انبار  از  احتکار  فقره  یک  کشف 
و  میلیارد   1۲ ارزش  به  خانگی  لوازم  انواع  دستگاه   115 و  سیمان 

600 میلیون ریال از جمله کشفیات بوده است.وی عنوان کرد: کشف 
یک فقره احتکار از انبار غیرمجاز در گرگان به میزان 307 کیلوگرم 
دیگر  از  ریال  میلیون  و 777  میلیارد  ریالی 50  ارزش  به  مرغ  تخم 
پرونده ها بوده است.رئیس پلیس امنیت اقتصادی گلستان اظهارکرد: 
سال گذشته 18 طرح مقابله با قاچاق کالا و ارز در استان اجرا شده 
بر هزار و 310 میلیارد ریال  بالغ  که ارزش ریالی کالاهای مکشوفه 
بوده که در مقایسه با سال قبل از آن، 7۹ درصد رشد داشته است.
پهلوانی نسب اضافه کرد: بیشترین کشفیات هم در حوزه سوخت و 
فرآورده های نفتی، مواد غذایی خارجی، داروهای دامی، سیگار و چوب 
این راستا ۹76 متهم دستگیر و 4۲1  بوده است.طبق گفته وی در 

خودرو هم توقیف شده است.

رئیس پلیس امنیت اقتصادی گلستان از افزایش 
36 درصدی پرونده های زمین خواری استان در سال 
قبل خبرداد.سرهنگ عباسعلی پهلوانی نسب، در نشست 
خبری با اصحاب رسانه گلستان اظهار کرد: در مجموع 
جرایم و مفاسد اقتصادی در سال گذشته ۲1 درصد 
در تشکیل پرونده و 33 درصد در دستگیری متهمان 

افزایش داشتیم.رئیس پلیس امنیت اقتصادی گلستان 
درصدی   36 افزایش  شاهد  خواری  زمین  در  افزود: 
متهمان  دستگیری  درصدی   34 افزایش  و  پرونده ها 
بودیم.پهلوانی نسب عنوان کرد: مساحت زمین ها اعم از 
تصرفات اراضی دولتی و تغییر کاربری 108 هکتار بوده 
است.طبق گفته وی چهار طرح مبارزه با زمین خواری 

آن 553  کشفیات  ارزش  که  شد  اجرا  قبل  سال  در 
میلیارد ریال بوده است.رئیس پلیس امنیت اقتصادی 
گلستان از اجرای هشت طرح مقابله با احتکار در سراسر 
استان در سال گذشته خبرداد و گفت: در این راستا 
88 فقره پرونده تشکیل که نسبت به مدت مشابه سال 
قبل ۹ درصد رشد داشته است و در تعداد دستگیری ها 

افزایش 14 درصدی هستیم.پهلوانی نسب  هم شاهد 
احتکاری  مکشوفه  کالاهای  ریالی  ارزش  کرد:  اضافه 
88۹ میلیارد ریال بوده که در مدت مشابه با سال ۹۹ 
از نظر ریالی 113 درصد افزایش داشته است.طبق گفته 
وی عمده کالاهای کشف شده شامل برنج، گندم، آرد، 

روغن خوراکی، قند، شکر و نهاده های دامی بوده است.
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